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    Poznań, 4 marca 2019 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Parku na osiedlu Orła Białego. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W związku z prośbą radnego Osiedla Żegrze o udzielenie informacji dotyczącej wysokości środków 

finansowych w ramach których w roku 2018 wybudowano na osiedlu Orła Białego park wraz  

z wybiegiem dla psów proszę o informację: 

 

1) Jaki był końcowy koszt realizacji całej inwestycji na osiedlu Orła Białego (zarówno w roku 

2017, jak i w 2018) 

2) Jaka część kosztów została pokryta z następujących źródeł: PBO, środki grantowe Osiedla 

Żegrze, środki Osiedla Żegrze, środki pozyskane z funduszu UE w ramach budowy „Parku 

Rataje”. 

 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


